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Ole Henrik Leister <ole.leister@gmail.com>

LSU
1 e-post

Egil Sekkelsten <egilsekkelsten@hotmail.com> 10. oktober 2020 kl. 19:23
Til: Bydalen vel <bydalenvel@groups.outlook.com>, Ole Henrik Leister <ole.leister@gmail.com>

Hei folkens!

Ole Henrik: Kan du legge ut denne mailkorrespondansen på ne�siden vår?

Hei Pe�er,

På styremøtet på torsdag var det to tema som ble ta� opp som vi ønsker og håper du kan bringe videre
�l LSU´et. Vi mener LSU har større gjennomslagskra� enn en henvendelse fra velforeningen alene.
Dessuten tenket vi at de�e er en effek�v "tjenestevei".
 
1) Fortau i Bydalen.
Det er ønskelig at Fredrikstad som eier av fortauene i Bydalen oppgraderer disse mht funksjon, este�kk
og sikkerhet. 
Fortauene i Bydalen er i ferd å gro igjen og blokkeres av hekker mm. Et vik�g aspekt er at mange barn
bruker de�e som skolevei i et område som sterkt preges av rushtrafikk og høy has�ghet. Vi håper at
Fredrikstad kommune kan bringe este�kken �lbake �dligere �der.

2) Belyse Wiesebanen/lekeplassen.
Vi har få� signaler på at det omse�es narko�ka ved lekeplassen ved Wiesebanen.
Området er helt mørk på kvelds�d siden belysning mangler. Tidligere var området delvis opplys av
flomlys utover Wiesebanen, men nå er alle lyspærer bli� sorte.
Vi ber om at flomlys får nye lyspærer slik at Wiesebanen får belysning �l glede for store og små utover
høsten/vinteren. Sam�dig bør en forlengelse av lyspunkter langs sykkel/gangvei kunne vurderes. 

Egil


